
 

Vragen huur binnensport en Sjors sportief 

• De SP heeft begrepen dat voor de binnensporten geen uitstel van huur is aangeboden dat 

terwijl voor buitensporten dit wel uiteindelijk is geregeld, waarom de binnensport nog niet? 

• Is het niet verstandig om de bezuiniging op de waarderingssubsidie te schrappen vanwege de 

corona crisis en het mislopen van andere inkomsten daardoor voor sportverenigingen? 

• Sjors sportief was zeer toegankelijk  voor de jeugd meer dan de Goolse gids en leverde de 

verenigingen veel jeugd leden op. Waarom kiest de wethouder dan niet voor een 

voortzetting? Als hij de meerwaarde ziet voor Sjors Sportief zoals hij antwoorde op vragen 

van de PvdA,  


